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Protokół nr ________/13 
wspólnego posiedzenia  

Komisji Gospodarczo-Finansowej, Komisji Oświaty i Kultury, Komisji Rewizyjnej, 
Prawa i Porządku Publicznego, Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 

oraz Komisji Zdrowia i Spraw Socjalnych  
 z dnia 9 maja 2013 r 

miejsce obrad-sala posiedzeń Urzędu GiM w W ęglińcu 
 

 
                  O godz. 9.00 Przewodniczący Rady  Waldemar Błauciak rozpoczął posiedzenie. 
W oparciu o listę obecności (zał. nr 1) poinformował, że posiedzenia wszystkich komisji są 
prawomocne. Wymienił nieobecnych radnych: Leszek Hawrom (usprawiedliwiony), Wiesław 
Piechota i Zenon Zator, który poinformował, że przybędzie z opóźnieniem. Lista osób 
zaproszonych i uczestniczących w posiedzeniu stanowi zał. nr 2.  
Prowadzący obrady przypomniał porządek zawarty w zaproszeniu na posiedzenie (zał. nr 3) i 
zwrócił się z pytaniem o ewentualne uwagi bądź inne propozycje. Ponieważ ich nie zgłoszono 
porządek posiedzenia pozostał bez zmian.  
 
Przystępując do realizacji pierwszego tematu tj. OPINIOWANIE WYKONANIA BUDŻETU GIM 

WĘGLINIEC W 2012 ROKU, Przewodniczący Rady przypomniał procedurę. Następnie 
przystąpiono do multimedialnej prezentacji materiałów związanych z wykonaniem budżetu. 
Pisemne sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Węgliniec za 2012 rok, stanowi zał. nr 4. 
Przedstawione w tej formie informacje komentowali Skarbnik GiM-Jolanta Zawisza oraz 
Burmistrz GiM-Andrzej Kutrowski.  I tak kolejno przedstawiono i omówiono działy; 
ROLNICTWO I ŁOWIECTWO, LEŚNICTWO, TRANSPORT I ŁĄCZNOŚĆ, GOSPODARKA MIESZKANIOWA, 
DZIAŁALNOŚĆ USŁUGOWA, ADMINISTRACJA PUBLICZNA, URZĘDY NACZELNYCH ORGANÓW GMINY, 
OBRONA NARODOWA, BEZPIECZEŃSTWO PUBLICZNE I OCHRONA PRZECIWPOŻAROWA, DOCHODY 

OD OSÓB PRAWNYCH, OBSŁUGA DŁUGU PUBLICZNEGO, RÓŻNE ROZLICZENIA, OŚWIATA I 

WYCHOWANIE, OCHRONA ZDROWIA, POMOC SPOŁECZNA, EDUKACYJNA OPIEKA WYCHOWAWCZA, 
GOSPODARKA KOMUNALNA I OCHRONA ŚRODOWISKA, KULTURA I OCHRONA DZIEDZICTWA 

NARODOWEGO ORAZ KULTURA FIZYCZNA.  
W trakcie omawiania pozycji dot. wydatków inwestycyjnych, Burmistrz A.Kutrowski zwrócił 
uwagę, że z ponad 24 milionów zł stanowiących wydatki budżetu Gminy, ponad 3,5 miliona 
zł stanowiły wydatki inwestycyjne tj. 14,5 %. Podkreślił, że największym zagrożeniem w 
dochodach jest podatek od nieruchomości. Wskazał również, że po odjęciu wydatków 
inwestycyjnych od ogólnej kwoty wydatków Gminy, z pozostałej kwoty stanowiącej ponad 
20 milionów złotych, 46 % stanowią wydatki związane z oświatą. Zwrócił również uwagę, że 
realizowane zajęcia pozalekcyjne są efektem 2 godzin wynikających z Karty Nauczyciela 
tzw. „karcianych” oraz indywidualizacji procesu nauczania.  
Odnosząc się do pytań radnych przekazano m.in. informacje nt. ilości pensjonariuszy z tut. 
terenu przebywających w domach pomocy społecznej oraz miesięcznego kosztu ich pobytu. 
Skarbnik nawiązując do dochodów zauważyła, iż wartym podkreślenia jest to, iż pozyskano 
środki ze źródeł zewnętrznych: w zakresie dochodów majątkowych 1.801.875,54 zł, w tym 
1.244.522 zł z UE, a w zakresie dochodów bieżących 345.950,24 zł ,w tym 305.100,27 z UE. 
Burmistrz dodał, że na 3.500 tys. zł. wkład własny stanowił ok. 30 %. 
Skarbnik podkreśliła także, że zachowane zostały podstawowe wskaźniki tj. limit wielkości 
spłaty pożyczek i kredytów wraz z ich oprocentowaniem, który w roku ubiegłym wyniósł 
5,75% czy wskaźnik zadłużenia-33,69%. Przewodniczący Rady podkreślił, że dla porównania 
w roku ubiegłym ostatni z wymienionych wskaźników wynosił 41,07%. 
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Przy prezentacji zestawienia dot. zrealizowanych zadań inwestycyjnych, Burmistrz 
poinformował o zmianach ustawy o zamówieniach publicznych stwierdzając, że nowe 
regulacje powodują zwielokrotnienie pracy, a także podrożenie zadań.  
Przewodniczący Rady podziękował za prezentację.  
A wznawiając po przerwie obrady poinformował, że otrzymał od radnego Wiesława Piechoty 
usprawiedliwienie nieobecności. Natomiast z uwagi na sprawy zawodowe, radny Tomasz 
Szymański opuścił obrady.   
Następnie Zastępca Przewodniczącego Rady-Zenon Zator zapoznał zebranych z treścią opinii 
Regionalnej Izby Obrachunkowej nt. sprawozdania z wykonania budżetu gminy w 2012 r. 
Kserokopia niniejszej, pozytywnej opinii stanowi zał. nr 5.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nt. omawianego sprawozdania. Ponieważ dyskusji 
nie podjęto, przystąpiono do omawiania  informacji o stanie mienia komunalnego.  
Skarbnik odnosząc się do pytania Przewodniczącego Rady wyjaśniła, że obejmuje ono mienie 
znajdujące się na stanie w księgach Urzędu GiM lub jednostek gminnych. Poza tym, że 
istnieje obowiązek wykazywania zwiększenia lub zmniejszenia wartości tego mienia w 
stosunku do roku poprzedniego, a zwiększenie dot. OSP wynika z faktu, iż część sprzętu nie 
była objęta zapisami w księgach. Odnosząc się do pytania radnego Zbigniewa Zawadzkiego, 
potwierdziła udziały Gminy w spółkach. A Burmistrz A.Kutrowski wyjaśnił w/w radnemu iż, 
gmina nie finansuje bezpośrednio dowozu do szkół dzieci spoza gminy. We wskazanej przez 
radnego szkole w Czerwonej Wodzie, istnieje specjalny rachunek środków, na który 
wpływają darowizny, z których finansowane są koszty transportu związane z dowozem dzieci 
z Godzieszowa do szkoły w Czerwonej Wodzie.   
Do wskazanego przez Przewodniczącego Rady sprawozdania finansowego MGOK uwag nie 
zgłoszono. Nie podjęto także w tym temacie dyskusji. W związku z tym prowadzący 
posiedzenie poprosił Skarbnik o zaprezentowanie sprawozdania finansowego Gminy. 
Kserokopia niniejszego sprawozdania stanowi zał. nr 6. 
Skarbnik podkreśliła, że składa się na nie cztery sprawozdania; bilans z wykonania budżetu, 
bilans łączny jednostek i zakładu budżetowego, rachunek zysków i strat oraz zestawienie 
zmian w funduszu jednostki. Podkreśliła, że charakterystycznym dla tych sprawozdań jest to, 
że widać  zapisy sprzed reorganizacji przeprowadzonej w 2012 r tj. przekształcenia jednostek 
w zespoły. Poza tym wskazała zmiany,  jakie należało dokonać w omawianych 
sprawozdaniach zgodnie z nowymi przepisami.  Podała także wielkości wyłączeń w rachunku 
zysku i strat oraz w bilansie. 
Pytań nie zgłoszono. Nie podjęto także dyskusji w przedmiocie sprawozdania finansowego 
Gminy. W związku z tym przystąpiono do głosowania; 
Za przyj ęciem sprawozdania z wykonania budżetu GiM Węgliniec za 2012 rok wraz z 
informacj ą o stanie mienia komunalnego, opowiedziały się: 
• Komisja Gospodarczo-Finansowa    - 4 głosami „za” 

(nieobecny 1 członek komisji- radny Wiesław Piechota) 
• Komisja Oświaty i Kultury    - 4 głosami „za” 

(nieobecny 1 członek komisji- radny Tomasz Szymański) 
• Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska  - 3 głosami „za” 

(nieobecnych 2 członków komisji- radny Wiesław Piechota i radny Tomasz Szymański) 
• Komisja Rewizyjna, Prawa i Porządku Publicznego  - 3 głosami „za” 

(nieobecny 1 członek komisji- radny Leszek Hawrot) 
• Komisja Zdrowia i Spraw Socjalnych   - 4 głosami „za” 

(nieobecny 1 członek komisji- radny Tomasz Szymański) 
Za przyj ęciem sprawozdania finansowego Gminy Węgliniec za 2012 rok, opowiedziały 
się: 
• Komisja Gospodarczo-Finansowa    - 4 głosami „za,  
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(nieobecny 1 członek komisji- radny Wiesław Piechota) 
• Komisja Oświaty i Kultury    - 4 głosami „za, 

(nieobecny 1 członek komisji- radny Tomasz Szymański) 
• Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska  - 3 głosami „za” 

(nieobecnych 2 członków komisji- radny Wiesław Piechota i radny Tomasz Szymański) 
• Komisja Rewizyjna, Prawa i Porządku Publicznego  - 3 głosami „za” 

(nieobecny 1 członek komisji- radny Leszek Hawrot) 
• Komisja Zdrowia i Spraw Socjalnych   - 4 głosami „za” 

(nieobecny 1 członek komisji- radny Tomasz Szymański) 
Przewodniczący Rady kończąc temat poinformował, że Komisja Rewizyjna w dniu 
jutrzejszym podejmie pracę nad przygotowaniem wniosku o udzielenie Burmistrzowi 
absolutorium.  
  
Drugim tematem porządku obrad było OPINIOWANIE PROJEKTÓW UCHWAŁ. Przewodniczący 
Rady dodał, że wszystkich radnych prosi o uczestnictwo w prezentacji niniejszych projektów, 
a opinie w ich przedmiocie będzie wydawała Komisja GF. Projekty rozpatrzono w 
następującej kolejności; 
1. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Ruszów – zał. nr 7.  
Burmistrz A.Kutrowski wskazując na cały komplet uchwał w tej sprawie podkreślił, że część 
z nich umożliwi realizację rozpoczętych inwestycji. Dodał, że przedstawione uchwały są 
zgodne z aktualnym Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
MiG Węgliniec. Jednak zauważył potrzebę przystąpienia do prac związanych z 
opracowaniem nowego studium.  
Zastępca Burmistrza-Tadeusz Chłopecki zapoznał zebranych z treścią uzasadnienia 
załączonego do niniejszego projektu uchwały.  
Uwag nie zgłoszono. Nie podjęto też dyskusji.  
4 głosami „za”, komisja GF pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt. 
2. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Ruszów – zał. nr 8.  
Burmistrz T.Chłopecki również zaprezentował zapisy niniejszego projektu, podkreślając, że 
uzasadnienie jest takie samo, jak w przypadku pierwszej uchwały.  
Uwag nie zgłoszono. Nie podjęto też dyskusji.  
4 głosami „za”, komisja GF pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt. 
3. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Kościelna Wieś – zał. nr 9. 
Burmistrz T.Chłopecki poinformował, czego dotyczy niniejszy projekt i przedstawił 
załączone do projektu uzasadnienie.  
Burmistrz A.Kutrowski dodał, że zasadniczym powodem zmian w komplecie uchwał w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian w miejscowych planach zagospodarowania 
przestrzennego jest dopuszczenie innego rozwiązania niż określone w planach przyłączenie 
miejscowości wskazanych w projektach do oczyszczalni ścieków w Węglińcu.   
Uwag nie zgłoszono. Nie podjęto też dyskusji.  
4 głosami „za”, komisja GF pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt. 
4. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Jagodzin – zał. nr 10.  
Burmistrz T.Chłopecki zaprezentował treść niniejszego projektu oraz jego uzasadnienie.   
Uwag nie zgłoszono. Nie podjęto też dyskusji.  
4 głosami „za”, komisja GF pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt. 
5. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian miejscowego planu 
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zagospodarowania przestrzennego wsi Czerwona Woda - zał. nr 11.  
Burmistrz T.Chłopecki zaprezentował treść niniejszego projektu oraz jego uzasadnienie.   
Uwag nie zgłoszono. Nie podjęto też dyskusji.  
4 głosami „za”, komisja GF pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt. 
6. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego osady Zielonka- zał. nr 12. 
Burmistrz T.Chłopecki zaprezentował treść niniejszego projektu oraz jego uzasadnienie.   
Uwag nie zgłoszono. Nie podjęto też dyskusji.  
4 głosami „za”, komisja GF pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt. 
7. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Węgliniec – zał. nr 13.  
Również i tym razem Burmistrz T.Chłopecki zaprezentował treść niniejszego projektu oraz 
jego uzasadnienie.   
Uwag nie zgłoszono. Nie podjęto też dyskusji.  
4 głosami „za”, komisja GF pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt. 
8. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Piaseczna – zał. nr 14. 
Burmistrz T.Chłopecki zaprezentował treść niniejszego projektu oraz jego uzasadnienie.   
Uwag nie zgłoszono. Nie podjęto też dyskusji.  
4 głosami „za”, komisja GF pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt. 
9. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego osady Polana – zał. nr 15. 
Burmistrz T.Chłopecki prezentując treść niniejszego projektu wniósł o dokonanie korekty 
polegającej na zastąpieniu wymienionego w § 1 wyrazu „Zielonka”, wyrazem „Polana”.  
Uwag nie zgłoszono. Nie podjęto też dyskusji.  
Z uwzględnieniem w/w korekty, 4 głosami „za”, komisja GF pozytywnie zaopiniowała 
niniejszy projekt. 
Przy okazji Burmistrz wskazał na problem związany z dojazdem mieszkańców tej 
miejscowości w okresie trudnych warunków pogodowych. Stwierdził, że ewentualna pomoc 
w zmianie tej sytuacji, wymagałaby nadania publicznego charakteru drodze prowadzącej do 
tej miejscowości, co z kolei umożliwi finansowanie poprawy stanu jej nawierzchni.   
10. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego osady Okrąglica-Rychlinek – zał. nr 16.  
Uwag nie zgłoszono. Nie podjęto też dyskusji.  
Niniejszy dokument, tak jak poprzednie, zaprezentował i omówił Burmistrz T.Chłopecki.  
Uwag nie zgłoszono. Nie podjęto też dyskusji.  
4 głosami „za”, komisja GF pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt. 
11. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie leśniczówki Dębówek – zał. nr 17.  
Burmistrz A. Kutrowski zwrócił uwagę, że w rejonie tym znajduje się jeden obiekt 
mieszkalny. Jednocześnie zasygnalizował problem związany z wywozem śmieci z uwagi na 
odległość, w jakiej położona jest ta nieruchomość. Zdaniem Burmistrza teren ten należałoby 
oddać sąsiedniej gminie.   
Uwag nie zgłoszono. Nie podjęto też dyskusji.  
4 głosami „za”, komisja GF pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt. 
12. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Stary Węgliniec – zał. nr 18. 
Burmistrz T.Chłopecki zaprezentował treść niniejszego projektu oraz jego uzasadnienie.  
Uwag nie zgłoszono. Nie podjęto też dyskusji.  
4 głosami „za”, komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt. 
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13. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku  trybu przetargowego i 
zawarcie umowy (Oreszczuk-dz. 8/2 o pow. 7,70 m2) – zał. nr 19.  

Z uwzględnieniem okresu dzierżawy „do 5 lat”,  4 głosami „za”, komisja GF pozytywnie 
zaopiniowała niniejszy projekt. 
14. w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku  trybu 

przetargowego i zawarcie umowy (Mysiak-dz.8/2 o pow. 129,00 m2)- zał. nr 20. 
Z uwzględnieniem okresu dzierżawy „do 5 lat”,  4 głosami „za”, komisja GF pozytywnie 
zaopiniowała niniejszy projekt. 
15. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku  trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy (Mysiak -dz. 8/2 o pow. 7,70 m2)-zał. nr 21. 
Z uwzględnieniem okresu dzierżawy „do 5 lat”,  4 głosami „za”, komisja GF pozytywnie 
zaopiniowała niniejszy projekt. 
Burmistrz poinformował w tym miejscu, że konsekwencją umów, o których mowa w 
omawianych projektach, jest obowiązek opłacania podatku od nieruchomości. 
16. w sprawie zmiany uchwały nr 362/XVII/12 z dnia 28 sierpnia 2012 r w sprawie 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i zawarcie 
umowy dzierżawy-zał. nr 22. 

4 głosami „za”, komisja GF pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt. 
17. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy (Sempryk-dz. 36/114 o pow. 9,38 m2)-zał. nr 23. 
Z uwzględnieniem okresu dzierżawy „do 5 lat”,  4 głosami „za”, komisja GF pozytywnie 
zaopiniowała niniejszy projekt. 
18. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy (Sadko-dz. 1482/34 o pow. 178,70 m2)-zał. nr 24. 
Z uwzględnieniem okresu dzierżawy „do 5 lat”,  4 głosami „za”, komisja GF pozytywnie 
zaopiniowała niniejszy projekt. 
19. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu (Mesjasz-dz. 252/6 o pow. 17,50)-zał. nr 25. 
Z uwzględnieniem okresu dzierżawy „do 5 lat”,  4 głosami „za”, komisja GF pozytywnie 
zaopiniowała niniejszy projekt. 
20. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy (Hojsan-dz.252/6 o pow. 6,50)-zał. nr 25. 
Z uwzględnieniem okresu dzierżawy „do 5 lat”,  4 głosami „za”, komisja GF pozytywnie 
zaopiniowała niniejszy projekt. 
21. w sprawie zmiany uchwały nr 462/XXIII/13 z dnia 26 marca 2013 r w sprawie 

zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w formie 
inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wynagrodzenia za inkaso-zał. nr 26. 

Burmistrz A.Kutrowski poinformował, że zmiana wynika z uwag Regionalnej Izby 
Obrachunkowej, która stoi na stanowisku, iż osoby wyznaczone jako inkasenci, winni być w 
uchwale wymienieni z imienia i nazwiska.  
4 głosami „za”, komisja GF pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt. 
22. w sprawie zmiany uchwały nr 490/XXIII/13 z dnia 26.03.2013 r. w sprawie 

określenia stawek dotacji dla samorządowych zakładów budżetowych oraz sposobu 
ich rozliczenia-zał. nr 27. 

Burmistrz A.Kutrowski wskazał, że korekta zawarta w przedstawionym projekcie, również 
wynika z uwag nadzoru wojewódzkiego. Stwierdzono bowiem, że regulacje zawarte w 
uchylanych paragrafach, określające tryb realizacji postanowień zawartych w uchwale, nie 
należą do kompetencji Rady.   
4 głosami „za”, komisja GF pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt. 
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W punkcie SPRAWY RÓŻNE; 
- Przewodniczący Rady wymienił komisje, które zgodnie z planem pracy, w najbliższym 
czasie, winny odbyć posiedzenia. A Burmistrz wskazał potrzebę zaopiniowania przed sesją 
wyznaczoną na 28 bm. jeszcze kilku kolejnych projektów. Wniósł więc o zwołanie na dzień 
24 bm. Komisji GF oraz Komisji Rolnictwa.  
- Burmistrz informując, że najbliższa sesja obędzie się nazajutrz po Dniu Samorządności, 
zasugerował uruchomienie procedury związanej z uhonorowaniem z tej okazji, osób 
działających na rzecz tut. samorządu.  
Po krótkiej dyskusji uzgodniono, że do 18 maja radni będą mogli zgłaszać do Biura Rady, 
kandydatury z poszczególnych miejscowości gminy. 
- Radny S.Papież poinformował o sygnalizowanej przez mieszkańców obiektu, w którym 
mieści się ośrodek zdrowia w Ruszowie, sprawie zamontowania usuniętej bramy wjazdowej. 
Po wymianie informacji w tej sprawie stwierdzono, że w związku z wcześniejszymi 
uzgodnieniami usunięcia całego ogrodzenia w/w posesji, ponownie należy uzgodnić tę 
kwestię z zainteresowanymi. 
- Radna Ewa Lewicka zgłosiła potrzebę uzupełnienia brakujących kafli oraz rozwiązania 
problemu śliskiej nawierzchni schodów i dojścia do ośrodka zdrowia w Węglińcu. 
- Radna Bożena Wajda przypominając o zbliżającym się Dniu Dziecka, przypomniała o  
zakupie urządzeń do zabawy (bujaków) na plac zabaw w Węglińcu. 
- Odnosząc się do sprawy podniesionej przez radnego Grzegorza Tyrakowskiego, Burmistrz 
A.Kutrowski przedstawił informację nt. planowanego sposobu naprawy nawierzchni drogi 
296, na odcinkach Jagodzin-Ruszów i Ruszów-Gozdnica (wykonanie „przełomów” i łatanie 
dziur na pozostałych odcinkach drogi). 
- Radny S.Papież poinformował o zasłyszanych planach dot. zamknięcia drogi do Iłowej i 
skierowania ruchu drogowego przez Gozdnicę i Ruszów. 
 
              Ponieważ porządek posiedzenia został wyczerpany, o godz. 12.05, posiedzenie 
zamknięto.  
 
 
 
        PRZEWODNICZĄCY RADY 
 
        (-) WALDEMAR BŁAUCIAK 
 
 
 
 
 
 
Protokółowała; 
 
M.Janczak-BRM 
Węgliniec, 17 czerwca 2013 r  

 
 
 
 
 


